7

Fork Truck Mounted Tip Lift

貨叉安裝捲筒尾端吊升器



The fork truck mounted Tip Lift is equipped with a 12 VDC hydraulic power unit. The unit is designed to lift and tip rolls 90 degrees. Control of the unit is by a four button pendant station with a 10 foot long cable. This Tip Lift comes complete with a 12 volt deep cycle D.C. battery, automatic charger, and a hydrualic tooth release mechanism. A clevis is provided for attaching the unit to the fork truck carriage. The overall length, with the probe in the horizontal position, is 40" and the weight of the machine is approximately 400 lbs.

This attachment will accommodate various diameter probes utilizing quick release pins for fast probe changes. The Hydrualic Fork mounted Tip Lift is designed to be used on fork trucks only.

貨叉安裝捲筒尾端吊升器配備有12VDC液壓動力單位。該機組被設計用來吊升和尾端輥作90度翻轉。機組的控制是由一個10英尺長的電纜四按鈕懸掛押扣控制。捲筒尾端吊升器配有一個12伏深循環直流電池,自動充電,以及油壓齒釋放機購。U形夾提供了將本機安裝到堆高機貨叉。總長度附探針在水平位置時,是40",而機器的重量是大約400磅(181.8 Kgs)。這個配件將適應不同直徑的探頭使用快速釋放銷作快速探頭的更換。液壓貨叉安裝尾端吊升被設計為只能使用堆高機貨叉。

Hydraulic Fork Truck Tip Lift Attachment Capacity Chart

> 液壓叉車尾端吊升 配件能力表

For additional information, write or call 有關更多信息,寫信或打電話

Roll Width (in inches)	捲桶寬度 (英寸)	32	36	40	50	60
Attachment Capacity	配件容量	2000	1818	1660	1364	1157